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W irnieniu nrieszkanc(xv Wtoclawka zwracarn siq z uprzejntq proib4

o przeprr)\!'adzenie analizv organizac.ji ruchu 'uv obszarze Parku rekreacyjnego prz,y ul. Sarniej.

W obecncj sytuacji na tererr tcgo parku wjezdzajel pojazdy co Ina negatyr.r,ny wplyw

na bezpieczenstrvo przebyrvajqcych na tym obszarze ostib orat, przycz.yniajE siq do degradacji

terenow zielonych.

Uprzejrnic proszq Pana Prezydcnta o pozytyrvne rozpatrzenie porvyzszej pro(by.


